

# FROCS News #13

## FRiends Of the Centaure Society

**10<sup>th</sup> Annual Meeting of the FROCS**  
**July 20/21, 2019 in D-65719 Hofheim/Germany**

### 1. Our Movers and Shakers

Particularly below pictured FROCS have been bending over backwards for you and brought this event on the road! If you have not had the pleasure to meet them at some previous meetings or cowboy action shoots here they are. Hopefully, I did not forget one?!



From left/von links: Socks, Bumble Bee, Elwoody, Doc Richards, Magic Joe, Cheyenne Wolf, Erik Fridjoffson, Archangel, The Fox, Balli, MacGloy

### 2. Still every Hand is Needed...

E.g. on **Friday afternoon, July 19, 2019** from around 15:00 h at the shooting range of Schützenverein 1938 e.V. Hofheim ([www.svhofheim.de](http://www.svhofheim.de)) to set the stage for the meeting. Please, don't forget your work gloves. And again after the meeting on **Sunday, July 21, 2019**.

### 3. Last Minute Information

**3.1 Gongs and falling plates** were tested during a training shoot last week. This technical equipment performed as expected. Hence, we expect the same during the **Centaure Match** and the **Hofheim Top Gun - Shoot of the Sponsors** on July 20, 2019.

**3.2** How about **your guns**? Are they in good working order?

**3.3 Sponsors attending the Hofheim Top Gun shoot:** hearing protection plugs and safety glasses are available at the range. Wearing them is mandatory during the shoot and also when you are watching the action.

**10. Jahrestreffen der FROCS**  
**20./21. Juli 2019 in D-65719 Hofheim/Deutschland**

### 1. Unsere Macher

Diese FROCS unten legten sich besonders für Euch ins Zeug und stellten dieses Event auf die Beine. Falls Ihr bisher nicht das Vergnügen hattet, sie bei einem der früheren Treffen oder einem Cowboy-Action-Match zu treffen, hier sind sie. Hoffentlich hab' ich keinen vergessen?!

### 2. Trotzdem benötigen wir jede Hilfe...

Z.B. am **Freitagnachmittag, 19. Juli 2019**, ab ca. 15:00 Uhr auf der Schießanlage vom Schützenverein 1938 e.V. Hofheim ([www.svhofheim.de](http://www.svhofheim.de)), bei den Aufbauarbeiten fürs Treffen. Vergesst bitte nicht Eure Arbeitshandschuhe. Und auch wieder beim Abbau am **Sonntag, 21. Juli 2019**.

### 3. Letzte Informationen

**3.1 Gongs und Fallscheiben** testeten wir letzte Woche beim Übungsschießen. Diese technische Ausrüstung funktionierte erwartungsgemäß. Und das erwarten wir auch beim **Centaure-Match** und **Hofheim Top Gun – Schießen der Sponsoren** am 20. Juli 2019.

**3.2.** Wie sieht's mit **Euren Waffen** aus? Funktionieren die zuverlässig?

**3.3 Sponsoren, die am Hofheim Top Gun-Schießen teilnehmen:** Gehörschutz und Sicherheitsbrillen gib't auf dem Stand. Sie müssen während des Schießens getragen werden, auch wenn Ihr Aktion beobachtet.

# FROCS News #13

## FRiends Of the Centaure Society

A range officer (RO) will be helping you through the shoot.  
The ammo and the 12 ga. cal. **double barrel shotgun** will be on the shooting table of the shotgun range.

Uberti **Single Action revolvers** of Colt 1873 pattern and a Uberti **Winchester 66 carbine** will also be provided with with low recoil .38 special cal. ammo. You will be helped during in the loading and unloading process.

**3.3** Does anybody need a supply of once fired **.38 Special cases**? Please, feel free to collect the brass after the Shoot of the Sponsors.

**3.4** An **official black powder match** had been scheduled by our host for the afternoon of July 20, 2019 on the 50 m range many months ago. I am certain these altogether some ten (10) regional shooters will be adding to the attraction of the meeting and just blend in. They plan to be gone after some refreshments before our BBQ.

### 4. Our Traditional Centaure Auction on July 20, 2019

If you are attending the meeting but live outside of Germany and are interested to purchase guns listed below you will need an **EU** or **3<sup>rd</sup> country export document**, respectively.

German buyers must possess a subject Gun license (red, yellow or green).

If you are affected by the 2/6 rule arrangements can be made.

Single shot muzzle loaders are OTC in most countries incl. Germany.

Pictures of the guns are available from Wolf

Ein Range Officer (RO) hilft Euch durch das Schießen.

Eine **Querflinte** Kal. 12 Ga. und Munition dazu liegen auf dem Schießtisch des Schrotstandes.

Uberti **Single Action Revolver** Muster Colt 1873 und ein Uberti **Winchester 66 Karabiner** stehen ebenfalls zur Verfügung mit leichter Munition im Kaliber .38 Spezial. Wir helfen Euch natürlich beim Laden und Entladen der Waffen.

**3.3** Wer Bedarf an einmal abgefeuerten **.38 Spezial-Hülsen** hat, mag sich gern nach dem Schießen der Sponsoren bedienen.

**3.4** Bereits vor Monaten wurde ein offizieller Schwarzpulverwettkampf auf der 50 m Bahn unseres Gastgebers für den Nachmittag des 20. Jul 2019 verabredet. Ich bin sicher, dass die etwa zehn (10) Schützen aus der Region unser Treffen noch attraktiver machen und sich problemlos einfügen. Sie planen, nach einer Erfrischung vor unserem BBQ wieder abzuziehen.

### 4. Unsere traditionelle Centaure-Auktion am 20. Juli 2019

Ausländische Teilnehmer am Treffen, die am Erwerb von unten gelisteten Waffen interessiert sind, benötigen ein **EU-** bzw. **Drittland-Exportdokument**.

Deutsche Staatsbürger müssen eine entsprechende Erwerbsgenehmigung besitzen (gelb, grün bzw. rot). Arrangements für Betroffene der 2/6-Regelung sind möglich.

Einschüssige Vorderlader sind in den meisten Ländern frei verkäuflich.

Bilder der Waffen können bei Wolf angefordert wrden

Lot	n	Model Modell	Finish Material	Barrel Lauf	Caliber Kaliber	Reserve Minimum
G1	1	Centaure Civilian 2 <sup>nd</sup> Variation	b/cc/sp	8"	.44	yes/ja
G2	1	Centaure Marshal 1 <sup>st</sup> Var. 2 <sup>nd</sup> Sub-Variation	hgp	5,5	.44	yes/ja
G3	1	Uberti Rem. NM 1863 Army	ss	8"	.44	yes/ja
G4	1	Uberti Rem. NM 1863 Army Field Conversion (custom conversion/BüMa-Arbeit)	b	8"	.44 Spez.	yes/ja
G5	1	Uberti Rem. NM 1863 Army Factory/Arsenal Conversion & A. Rombach-Holster (custom conversion/BüMa-Arbeit)	b/cc	8"	.44 Colt	yes/ja
G6	1	Pedersoli Plainsman Rifle Percussion	b	ca. 34"	.38	no/nein

Items on page 3 are OTC articles. Pictures or additional information on the goodies are available from Wolf

Die Artikel auf Seite 3 sind frei verkäuflich. Bilder oder weitere Infos zu den Schätzchen könnt Ihr bei Wolf anfordern.

# FROCS News #13

## FRiends Of the Centaure Society

Lot	n	Miscellaneous Sonstiges	Reserve Minimum
M1-2	1	Leather bag "Indian" beadwork/Ledersäckchen perlenbestickt nach "Indianerart"	no/nein
M3-6	1	Bundle of D & EN language gun books/Konvolut D & EN-sprachiger Waffebücher	no/nein
M7	1	Book/Buch Sword, W.: The Historic Henry Rifle - Oliver Winchester's Famous Civil War Repeater	no/nein
M8	1	Book/Buch Krappweis, T. & Bründl, H.J.: VIER FÄUSTE FÜR EIN BLAUES AUGE - Wie der Wilde Westen nach Deutschland kam	no/nein
M9	1	Original Centaure RNMA mainspring/Originale Centaure RNMA-Hauptfeder	no/nein
M10	1	Book/Buch Garton, G.: Colt's Post War Models large book/Großformat	yes/ja
M11	1	Pair of black Justin boots US size 8B (as new worn only once)/Paar schwarzer Justin-Stiefel US-Größe 8B (einmal getragen, wie neu)	yes/ja
M12	1	Bundle (4) of D & EN language gun books/Konvolut (4) D & EN-sprachige Waffebücher	no/nein
M13	2	Pair of silverish stud earring made from 9mm cartridge head with blue diamond cut stone is, makes nice grip embellishment/Paar silberfarbender Ohrstecker aus Boden von 9 mm Patronen, mit blauen Steinen mit Diamantschnitt	no/nein
M14	1	Brown Cavalry Belt with brass US buckle, width 5 cm, adjustable length 120 cm/brauner Kavalleriegürtel mit Messing-US-Schließe, Breite 5 cm, adjustierbare Länge 120 cm/	yes/ja
M15-17	3	Brown holsters for 8" barrel percussion revolver – right, cross draw, left/braune Holster für 8" läufige Perkussionsrevolver	yes/ja
M18	1	Brown holster for 7,5" barrel Colt pattern percussion revolver, strong side/braunes Rechts-Holster für 7,5" Perkussionsrevolver, Muster Colt	yes/ja

### 5. Final Program - Attached

#### 6. Who is coming – Registrations per July 4, 2019

Some 40 FROCS & Centaure Aficionados and 15 sponsors are registered with the event.

#### 7. My Favorite Copy Shop in Hofheim...

Made this cap for me. Just like this and as a present. Because they know I like base caps. Mine is a prototype with our this year's event "logo" oversized. The caps will be available in black, red, pink and white. The "serial production" caps will have the logo a mite smaller.

Check back with **Copyshop Hofheim, Hauptstraße 7, D-65719 Hofheim, phone +49-6192-2005603, email [info@copyshophofheim.de](mailto:info@copyshophofheim.de)** if you want one. They make it for you while you are waiting at € 17,50/cap.

### 5. Endgültiges Programm - Anlage

#### 6. Wer kommt – Anmeldungen per 4. Juli 2019

Etwa 40 FROCS & Centaure-Fans sowie 15 Sponsoren meldeten sich für dieses Event an.

#### 7. Mein bevorzugter Copyshop in Hofheim...

Machte mir diese Kappe. Einfach so und als Geschenk. Weil sie wissen, ich mag BaseCaps. Meine ist ihr Prototyp mit unseren 2019er Event-"Logo" etwas übermäßig. Die Kappen gibt's in schwarz, rot, pink und weiß. Bei der "Serienfertigung" wird das Logo etwas kleiner angelegt.

Nehmt Kontakt auf mit **Copyshop Hofheim, Hauptstraße 7, D-65719 Hofheim, Tel. +49-6192-2005603, Email [info@copyshop.de](mailto:info@copyshop.de)**, wenn Ihr eine Kappe wollt. Ihr könnt 'drauf warten. Der Preis beträgt € 17,50/Kappe.

# FROCS News #13

Friends Of the Centaure Society



If you have questions just give me a buzz.  
And before you ask about it the weatherman is forecasting nothing but  
sunshine for the time of our meeting.  
C u all in Hofheim.  
Thanks and best regards,  
The Pards  
FROCS #1 Panhandle Paden & FROCS #2 Long Johns Wolf  
[www.1960nma.org](http://www.1960nma.org)  
July 4, 2019/The Pards

Noch Fragen? Bimmelt einfach kurz durch.  
Und bevor Ihn nach dem 'Wetter fragt, mein Wetterfrosch nichts als Sonnen-  
schein für unser Treffens voraus.  
Wir seh'n uns in Hofheim.  
Danke und liebe Grüße,  
The Pards  
FROCS #1 Panhandle Paden & FROCS #2 Long Johns Wolf  
[www.1960nma.org](http://www.1960nma.org)  
4. Juli 2019/The Pards

FROCS



Unite

04.06.2019